
Protokół nr V/2024 

z przebiegu V Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie 

odbytej w dniu 28 października 2024 r. 
 

Ad. 1. Otwarcie V Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

        Przewodniczący Rady Gminy Pan Paweł Urbański o godzinie 15:30 otworzył V Sesję 

Rady Gminy w Trzebiechowie, stwierdził obecność 13 radnych Rady Gminy w Trzebiechowie. 

Jest to quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy. Umożliwia to przeprowadzenie 

ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. Przywitał Radę Gminy, Panią 

Wójt Izabellę Staszak, Pana Zastępcę Wójta Bartłomieja Cybulskiego, Pana Mecenasa 

Sławomira Kwietniowskiego, Panią Skarbnik Ewę Kulik, Panią Alinę Radoch Dyrektor 

Zespołu Edukacyjnego, Dyrektor Trzebiechowskiego Ośrodka Kultury Ewę Bielewicz-Rapa 

oraz Panią Kamile Szubert - Hołołub . Przewodniczący przywitał również Pana Bartłomieja 

Piaseckiego Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej oraz Kierownika OPS Pana Krzysztofa 

Marcinka. Przywitani również zostali nowi sołtysi i wszystkie osoby  zebrane na Sesji Rady 

Gminy. Pan Przewodniczący przypomniał wszystkim zgromadzonym, że sesja jest nagrywana 

i rejestrowana.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie V Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach międzysesyjnych. 

4. Informacje Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o oświadczeniach majątkowych Kierowników Jednostek. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Trzebiechów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

10. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie V Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Paweł Urbański poddał Porządek obrad pod głosowanie. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 13 głosów ,,za’’. 

 



 

Ad. 3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach 

międzysesyjnych. 

 
• Od dnia 20 do dnia 28 września brałem czynny udział wraz ze strażakami                               

i wolontariuszami w stałych 12 godzinnych dyżurach na wałach 

przeciwpowodziowych, jednocześnie w tych dniach uczestnicząc w codziennych 

posiedzeniach sztabu zarządzania kryzysowego Gminy Trzebiechów. 

• Dnia 29 oraz 30 września jako strażak udałem się na objazd 12 km odcinka wałów 

przeciwpowodziowych, jaki mamy na terenie Gminy Trzebiechów w celach kontrolno-

patrolowych 

• W dniu 29 września wziąłem udział w otwarciu wystawy pt. Odkryj swój Skarb. Bardzo 

gratuluję wszystkim zaangażowanym osobom, które przyczyniły się do jej powstania. 

• Dnia 14 października wiceprzewodnicząca Rady Gminy w moim imieniu uczestniczyła 

w wydarzeniu szkolnym jakim było pasowanie pierwszoklasistów, następnie udała się 

do Przedszkola i Żłobka na obchody Dnia Nauczyciela. W imieniu Swoim oraz 

Wiceprzewodniczącej, bardzo dziękujemy na zaproszenie. 

• W dniu 14 października wraz z Wiceprzewodniczącą pełniliśmy również dyżur                 

w Urzędzie Gminy. 

• W dniu 19 października Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w moim imieniu 

uczestniczyła w Dniu Seniora zorganizowanym przez Klub Emerytów i Rencistów w 

Trzebiechowie. W imieniu członków klubu pragnę podziękować Sołtysowi, Radzie 

sołeckiej oraz mieszkańcom Sołectwa Trzebiechów, za przekazane środki z funduszu 

sołeckiego na organizację imprezy. 

 

Pisma w okresie międzysesyjnym: 

 
- 26.10.2024 r. pismo w sprawie: stanowisko prawne na zlecenie Gminy Trzebiechów 

dotyczące zwrotów kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

- 9.10.2024 r. do wiadomości Rady wpłynęło pismo złożone przez Klub Radnych       

,, Razem dla Gminy Trzebiechów” do Pani Wójt w sprawie zapewnienia bezpłatnego transportu 

wszystkim uczniom Zespołu Edukacyjnego w Trzebiechowie od stycznia 2025 roku. 

 

- 15.10.2024 r. została przedstawiona informacja dotycząca analizy danych zawartych                  

w oświadczeniach majątkowych Kierowników Jednostek. 

 

- 23.10.2024 r. pismo z Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie postanowienie  

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Trzebiechów. 

 

- 25.10.2024 r. analiza oświadczeń majątkowych za rok 2024. 

 

 

 

 

 



Ad. 4. Informacje Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 
 

• 25 września 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu odnośnie Sztabu Kryzysowego                 

z udziałem Wojewody Lubuskiego w Starostwie Powiatowym w Zielonej Górze. 

• 27 września 2024r. odbiór ogrzewania centralnego w pałacu w Trzebiechowie.  

• 1 października 2024r. odbył się audyt/ narada dot. spółki ZGK.  

• 7 października 2024r. uczestniczyłam w XIX posiedzeniu Komitetu Monitorującego 

Regionalny Program Operacyjny – Lubuskie 2020 w sali  sejmiku Woj. Lubuskiego      

w Zielonej Górze.  

• W dniach 8.10 – 10.10 odbył się Konwent Włodarzy ZGWL z udziałem Starostów 

Konwentu Powiatów WL w Szklarskiej Porębie w którym uczestniczył Zastępca Wójta 

Bartłomiej Cybulski.  

• W dniach 9.10 – 10.10 odbyły się targi ,,Więcej Światła” firmy ENEA w których brałam 

udział.  

• 11 października 2024r. odbyło się spotkanie z Panią Konserwator w sprawie pałacu         

w Trzebiechowie.  

• 11 października 2024r. uczestniczyłam w uroczystym spotkaniu z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej oraz w spotkaniu z okazji podsumowania powodzi we wsi Głuchów.  

• W dniach 14.10 – 15.10 odbyło się Forum Samorządowe w Poznaniu w którym brałam 

udział.  

• W dniu 14 października odbyło się pasowanie na uczniów klas pierwszych szkoły 

podstawowej w Trzebiechowie w którym udział wziął Zastępca Wójta Gminy 

Bartłomiej Cybulski oraz Skarbnik Gminy Ewa Kulik.  

• 19 października 2024r. uczestniczyłam w 70-leciu Liceum Ogólnokształcącego                

w Sulechowie.  

• 21 października 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu pt. Fundusze Europejskie oraz 

Krajowy Plan Odbudowy i Zwiększenie Odporności w Zielonej Górze.  

• 23 października 2024r. uczestniczyłam w posiedzeniu Lubuskiej Wojewódzkiej Rady 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Gorzowie Wielkopolskim.  

• 25 października 2024r. uczestniczyłam w komisji Rady Gminy.  

Ad. 5. Informacja o oświadczeniach majątkowych Kierowników Jednostek. 

 
Informację przedstawił Pan Bartłomiej Cybulski Zastępca Wójta Gminy Trzebiechów. 

 

AD. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
 
Projekt uchwały omówiła i przedstawiła Pani skarbnik Ewa Kulik. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 13 Radnych, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  

 

 

 

 



Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 
 

Projekt uchwały omówiła i przedstawiła Pani Kamila Szubert – Hołołub. 

 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 13 Radnych, 

uchwała została przyjęta   głosów ,,za’’11, ,,wstrzymał się’’ 2 . 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 
 
Projekt uchwały omówiła i przedstawiła Pani Kamila Szubert – Hołołub. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 13 Radnych, 

uchwała została przyjęta  głosów ,,za’’12,  ,,wstrzymał się’’ 1 . 

 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy 

Trzebiechów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 
Projekt uchwały omówił i objaśnił szczegółowo wraz z przedstawioną autopoprawką Pan 

Bartłomiej Cybulski Zastępca Wójta Gminy. 

 
Głos zabrał Radny Marek Hryszkiewicz zadając pytanie w sprawie pieniędzy czy starczy ich 

dla naszych sportowców? 

Pani Wójt od razu udzieliła odpowiedzi, że pieniędzy zawsze jest mało, podzielić je trzeba na 

2 w sumie na 3 drużyny chodź 2 maja spore osiągnięcia. Trzecia musi się przyłożyć ale niestety 

musi przyznać, że została wprowadzona w błąd, gdyż poinformowano ją o tym, że boisko 

zostanie przyjęte ale tam brak warunków podłączenia jakichkolwiek medii woda, prąd  i nie ma 

nawet szansy na to. Bramki zostały już zakupione no cóż, zostaną rozdysponowane dla innej 

drużyny. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 13 Radnych, 

uchwała została przyjęta  jednogłośnie  głosów ,,za’’13. 

 

Ad. 10 . Przyjęcie Protokołu z IV Sesji Rady Gminy . 
 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Protokół z IV Sesji Rady Gminy, 

głosowało 13 Radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie 13 głosów ,,za’’.  

 

Ad. 11. Sprawy różne. 

 
Jako pierwszy głos zabrał Sołtys wsi Ostrzyce Pan Filip Wobszal zadając pytanie w sprawie 

zabezpieczenia środków na zakup lamp do miejscowości Ostrzyce. Został złożony takowy 



wniosek na zabezpieczenie środków w budżecie na  kolejny rok na doświetlenie naszej 

miejscowości. Drugie pytanie dotyczyło zaś prośby o publikację w Biuletynie Informacji 

Publicznej projektów uchwał, ma to głównie na celu umożliwić mieszkańcom zapoznania się   

z projektem zanim takowy zostanie przyjęty na Sesji Rady Gminy. Dlatego też składam taki 

apel do Radnych, aby przychylili się pozytywnie do takiego rozwiązania.  

Głos zabrała Radna Marzena Grązka zadając pytanie dotyczące zakupu budynku przy Sali 

wiejskiej w Głuchowie. Sprawa ta trwa dość długo a postępu nie widać czy w takim razie jeśli 

nie dojdzie do realizacji zakupu tego budynku pieniążki zaoszczędzone z Funduszu Sołeckiego 

mogą zostać przeznaczone na inny cel chociażby zrobienie jakiegoś odcinka chodnika                   

w miejscowości Głuchów? 

Sołtys wsi Gębice Pani Jagoda Hejnowska zgłosiła sugestię w sprawie odbioru odpadów po 

rolniczych z terenu Gminy. Mamy sporo rolników, którzy mają z tym problem, czy nie można 

by było zrobić jakiegoś wspólnego punktu, na przykład wraz z Gmina Bojadła? I chciałam 

również zapytać o informacje, która widnieje na stronie Gminy właśnie o takiej zbiórce? 

Kolejny Radny, który zabrał głos to Radny Marek Hryszkiewicz, zgłosił on prośbę 

mieszkańców w sprawie tak zwanej ,,obwodnicy’’ Radowice, chodzi o wypłukane pobocze tam 

już jest dość wysoko i niższe auto może się naprawdę zawiesić. Tak samo droga do Ledna o ile 

pamiętam jakiś czas temu była robiona, dokładnie chodzi o to łącznie na końcu zrobiła się tam 

taka szczelina szkoda, żeby woda to wypłukiwała i zaraz zrobi się dziura czy jakiś uskok.  No 

i jeszcze prośba o wycięcie drzewa,  tego suchara tam w Swarzynicach. Jednocześnie Radny 

złożył podziękowania za wykoszone pobocza dróg do miejscowości Ledno, Głuchów to na 

pewno poprawi bezpieczeństwo i widoczność. No i jeszcze jedno, taka mała prośba do 

mieszkańców, chodzi      o posprzątanie wałów z worków po zagrożeniu przeciwpowodziowym, 

do pakowania worków było wiele chętnych osób i jesteśmy ogromnie wdzięczni za 

zaangażowanie ale bardzo miło by było, gdyby znalazły się również chętne osoby właśnie do 

sprzątania. My jako Strażacy już zaczęliśmy sprzątanie. Głos zabrała wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy Pani Joanna Żbik dodając, że prośba jest skierowana do wszystkich mieszkańców 

Gminy nie tylko do miejscowości gdzie zagrażała woda. 

Pani Wójt udzieliła odpowiedzi na pierwsze pytanie Pana Filipa Wobszala, jako Gmina mamy 

plan już 2 lata, są projekty a na kolejnej sesji będą Państwo poinformowani w sprawie budżetu. 

Wójt Izabella Staszak odpowiedziała również Radnemu Hryszkiewiczowi, że jeśli chodzi           

o drogę Radowice to wiemy, zostało już to zgłoszone i będzie tam tłuczeń. Drzewo wiem,            

o którym mowa to będzie drogie działanie wycięcie tego drzewa ale będziemy to brać pod 

uwagę. Pani Grązka ja wiem o czym mowa. Pani, która chciała sprzedać ten budynek chyba 

jednak nie chce. Zawsze jakaś wymówka, a rzeczywiście trwa to już długo. Jeśli chodzi o te 

folie rolnicze to Pan Zastępca Bartłomiej zaraz się wypowie. Worki na wałach zostaną 

posprzątane już miałam pomysł, aby nawet jeden dzień zamknąć urząd i poprosić  

pracowników, na pewno zostanie to posprzątane.  

Radna Grązka powtórzyła pytanie dotyczące przeznaczenia funduszy na zakup lokalu czy 

będzie można wydać te środki na inny cel. 

Radny Hryszkiewicz zabrał głos dziękując Pani Wójt za pozytywne rozpatrzenie prośby 

złożonej na piśmie przez Klub Radnych potwierdzonym podpisami wszystkich Radnych Rady 

Gminy Trzebiechów w sprawie darmowych biletów dla wszystkich uczniów dojeżdżających 

do Zespołu Edukacyjnego w Trzebiechowie od stycznia 2025 roku. Pani Wójt potwierdziła, że 

od stycznia 2025 roku wszyscy uczniowie dojeżdżający  do szkoły będą mieć  darmowe bilety. 

Pan Marek Hryszkiewicz Radny Gminy Trzebiechów również zabrał głos w sprawie publikacji 

projektów uchwał i stwierdził, iż jest to nie potrzebne. Jestem Radnym kolejna kadencję                

i naprawdę jeszcze się nie przytrafiło, żeby mieszkaniec się interesował projektem uchwał. 

Każdy mieszkaniec może sprawdzić kiedy odbywa się sesja i zasięgnąć informacji na temat 

projektów uchwał. Pan Filip Wobszal nadal podtrzymując twierdzi, że jest to potrzebne naszym 



mieszkańcom i daje przykład, że w Gminie Sulechów takowe projekty są właśnie publikowane 

na BIP.  Wiceprzewodnicząca Pani Joanna Żbik dodała również od siebie kilka słów. Kilka lat 

byłam Sołtysem wsi Mieszkowo, informowałam mieszkańców o posiedzeniach Komisji Rady, 

o dniach kiedy odbywa się sesja do tej pory nikt z tego nie skorzystał. Teraz jestem Radną             

i uważam, że jeśli mieszkańcy maja pytania, czy problemy przychodzą do Nas, do 

przedstawicieli, których sami wybrali i my jesteśmy od tego żeby taki problem przedstawić , 

rozwiązać. 

Głos zabrał Zastępca Wójta Pan Bartłomiej Cybulski tłumacząc, że była organizowana takowa 

zbiórka ale rolnicy nie wyrazili chęci przywożenia odpadu na miejsce zbiórki. Jeśli chodzi            

o informacje jaka jest na stronie, że jest to reklama firmy. 

 

Ad. 12.  Zamknięcie V Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 
 

O godzinie 16.22  Przewodniczący zakończył V Sesję Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Kieliszek Angelika   /-/ Paweł Urbański  


